

Dagsorden bestyrelsesmøde 29/8

Deltagere: Preben, Lars, Anders, Belinda, Charlotte W, Micka, Charlotte J, Peter

1. Økonomi

- Gennemgang af 1/2 års regnskab v/Liselotte. Husk alle at få afleveret budgetter til Preben.
- Herunder snak om tilsyn fra DBU vedr. aktivitetsstøtte 2023.
- Futsal materialeliste blev gennemgået og økonomi lavet herpå

2. Kort gennemgang af referat/opfølgningspunkter

- Der er mange forespørgsler på assistenttrænere. Peter ser på det når vi har gennemgået ½ års regnskabet og vi ved hvad der er råd til.
- Peter kontakter U19 for at få en mødedato i kalenderen.
- Græstider til U13 D skal findes (Lars)
Der er løsninger på vej – Alle kampe afvikles på græs
- Aftale et møde Jan Lange (Lars)

3. Nyt fra udvalg:

- Administration (Micka)

- Frivilligliste skal igangsættes - google formular:

Der er mange opgaver. Vi kan ikke nå dem alle selv i bestyrelsen. Opgaver sendes til Charlotte og Charlotte, så opretter de en frivillig google liste som kan ligges på hjemmesiden.

- Er der godt gang i udvalgene og kommunikation?

Hvordan arbejde vi smartere: Kunne det være en ide med fyraftensmøder hvor der er en overskrift for møderne så de rette sidder med.

Fremover, bringer de forskellige udvalg selv emner til møderne som der er brug for at blive vendt. Som udgangspunkt har alle udvalg 10 min. Man kontakter Micka 3 dage før bestyrelsesmødet hvis man har brug for mere tid end de 10 min.

Når vi sender mails, skrives der i emnefelt om det er info, beslutning eller SOS

Vi har en MSN gruppe hvor der skrives hvis mails skal tjekkes eller andet vigtigt.

- Mødekultur

Udvalgene er så godt i gang at mange beslutninger kan træffes der, så bestyrelsen kan bruge tiden på mere overordnet at drive klubben.

- Baneudvalg (Lars)

- Sandbane skal have en tur igen, dette kommer på frivilliglisten som en opgave.

- Klubhusudvalg (Preben)

- Åbningstider kiosk skal på FB

Charlotte snakker med Erik når han er tilbage fra ferie

- Møde med kommunen

For at få belyst hvad vi må og ikke må samt påpege renoveringer og mangler – Vi mangler også plads. Hvor flere deltager hvis muligt. Hvad skal vi selv betale ved evt. ændringer,

Belinda tager kontakt med henblik på at få sat et møde op.

- Internet

Vi skal have fiber internet. Vi mangler tilladelse fra kommunen – Belinda er på sagen.

- IT-udvalg (Micka)

- Google

Har truffet beslutning omkring at vi overgår til Google. Der er fuld opbakning fra resten af bestyrelsen.

- Trænerudvalg (Peter)

- Trænerkontrakter & lønninger skal Peter i gang med at se på nu hvor der er en økonomisk retningslinje. Hvilke retningslinjer skal vi have i klubben for at sikre økonomi.

Er i gang med at renskrive træningskontrakter.

- Hjælpetrænere, status efter økonomi gennemgang.

- Materialeudvalg (Lars) (Tøj: Charlotte W)

- Status Tøjbestilling - hvad har vi råd til?

Charlotte & Belinda har været ude at snakke med de forskellige hold, om status på tøj til børn og voksne. Charlotte samler et overblik over hvilke ønsker og mangler der kommer fra hvert hold.

Hvad skal en træner have af tøj – Vinter/sommerpakke? – Vi skal have lavet retningslinjer for dette. Kunne man finde en sponsor ville det være at foretrække.

Vi ønsker at være en bredeklub hvor alle børn er lige meget værd, hvor nye spillere er velkomne og hvor vi har fokus på bæredygtighed. Derfor vedtages at fra 01.01-2025 at der ikke må bestilles spillertøj med navn på. Dette er for at nye spillere kan være en del af holdet, og ikke er den eneste spiller uden navn på trøjen. Vi ønsker at trøjerne kan genbruges, så tøjet ikke ligger og samler støv når spillerne vokser ud af det. Når der søges sponsorpeng, kunne man for de penge der skulle gå til navn på trøjen bruge til oplevelser eller trænertøj. Der er fuld enighed i bestyrelsen om denne beslutning.

Punkter der er svaret på efterfølgende som vi ikke nåede på bestyrelsesmødet:

- Børn- & ungeudvalg (Anders)

- Observationsprojekt fra DBU vedr. børnetræning, de kommer uanmeldt for at opnå et neutralt billede af børnetræninger rundt omkring i landet.
- AGF samarbejde - input fra møder, Anders har deltaget og haft nogle super inspirerende møder med masser af gode input og vilje til at hjælpe hinanden på tværs.
- Der er AGF samarbejdsdag 15/9

- Seniorudvalg. (Fælles)

- Der er kommet en opfordring til aktivt at gøre noget for at komme i kontakt med alle de ældre spillere som har været væk på efterskole. Peter har bolden og vil invitere bredt til U19 mødet.

- Aktivitetsudvalg (Micka)

- Fodboldskole evaluering – udvalget tager selv initiativ til at få indkaldt til dette.
- Lystrup Cup – udvalget arbejder selv videre og informerer bestyrelsen om status.
- Hvem tager Juletræsbolden - oplæg fra Preben

- Sponsorudvalg (Preben/Belinda)

- Arbejdet er startet godt op og der er fuld tryk på at få lavet salgsoversigter sammen med Rasmus B.

4. Evt.